



SUBJECT: supplying, construction and put into operating Automatic Lube Oil Blending unit with capacity up to /250/metric tons/ day (On turn Key job Basis)

الموضوع : توريد وتنفيذ وتشغيل وحدة مزج اتوماتيكية باستطاعة /250/ طن يوميا على أساس مفتاح باليد

FILE No: 13/2023

رقم الملف : 13/ 2023

1-Way of offers submitting

Offers should be presented directly(by hand) or by mail to Homs Refinery office before closing date, every offer arrives after that date will be neglected. The offer should be submitted inside three closed envelopes. These envelopes should be contained in a fourth one closed and addressed to Homs Refinery Co. on which the subject of tender ,its number , closing date , name of bidder company , its nationality, and its detailed address are to be indicated.

A-The first envelope(Document s envelope) : contains -for all bidders - the application where the stamp fees must be Paid at amount of S.P/100000/and municipal management stamp , or official receipt for paying /5100/ Syrian pounds at HRC against local fees into favor of Homs province , /300/ ones for military effort stamp , /10030/ ones against financial stamp for the national contribution for re- building according to law no /13/ - 2013, and/200/ones against martyr stamp& application of prequalification ,which the bidder can get with book of technical conditions and Financial & legal books of conditions .this form to be submitted with the first envelope after filled by the bidder. Submission of the form will be considered as an essential condition in formal acceptance of offers .

Offers will be disregarded if they did not get mark of qualification specified by management of HRC.

And the envelope includes the following documents: (In case of foreign bidder) :

1-Bid Bond: submitted by the bidder during the defined period for the offers submitting at an amount of EUR. / 213,320 / as bank guarantee or bank transference or check marked acceptable (certified check) in favor of Homs Refinery from banks existed in Syria approved by general competent authorities in Syria .Cash bid bonds inside the envelopes are not acceptable

- In case the offer is including more than one partner, all these partners should submit the bid bond among

- In case the bidder was a companies combination , the bid bond should be submitted by the name of all combination parties ,and they will be considered obligatory jointly and severally towards Homs Refinery Co

2-The bidder should enclose the agency registration related to his agent in Syria within the Document s

1- طريقة تقديم العروض :

تقدم العروض إما مباشرة أو ترسل بالبريد إلى ديوان المصفاة قبل انتهاء موعد تقديم العروض المحدد في الإعلان وكل عرض يقدم بعد ذلك سيهمل ، ويقدم العرض ضمن ثلاثة مغلفات مغلقة وتوضع هذه المغلفات ضمن مغلف رابع معنون إلى الشركة العامة لمصفاة حمص ويدون عليه موضوع طلب العروض ،رقم الطلبية،آخر موعد لتقديم العروض ،اسم العارض وجنسيته وعنوان العارض المفصل.

1- المغلف الأول (مغلف الأوراق الثبوتية): يحتوي ولكافة العارضين على طلب الاشتراك مستوفى رسم الطابع بقيمة /100,000/ ل س مائة ألف ليرة سورية + طابع إدارة محلية أو إيصال رسمي يفيد بتحصيل /5100/ ل س خمسة آلاف ومائة ليرة سورية ليرة سورية في مقر المصفاة لقاء رسوم محلية لصالح محافظة حمص وطابع مجهود حربي بقيمة /300/ ليرة سورية وطابع مالي بقيمة /10030/ ل . س فقط عشرة آلاف وثلاثون ليرة سورية للمساهمة الوطنية في إعادة الإعمار وفق القانون رقم /13/ لعام 2013 وتعديلاته وطابع الشهيد بقيمة /200/ ليرة سورية واستمارة التأهيل المسبق والتي يحصل عليها العارض مع دفتر الشروط الفني والمالي والحقوقى وتقدم مع المغلف الأول بعد تعبئتها من قبل العارض ويعتبر تقديم هذا النموذج شرط أساسي في القبول الشكلي للعرض المقدم من قبل العارض -سوف يتم إهمال العروض في حال عدم حصولها على علامة التأهيل المعتمدة لدى إدارة شركة مصفاة حمص كما يحتوي المغلف الأول على الوثائق التالية:

(في حال كان العارض أجنبي):

1-التأمينات المؤقتة : مقدمة من العارض ضمن المدة المحددة لتقديم العروض بقيمة: / 213,320 / يورو فقط مئتان وثلاثة عشر ألف وثلاثمائة وعشرون يورو. على شكل كفالة أو حوالة مصرفية أو شيك مؤشر عليه بالقبول (شيك مصدق)لصالح مصفاة حمص من المصارف المقيمة المعتمدة من الجهات العامة المختصة في الجمهورية العربية السورية ولا تقبل التأمينات المؤقتة المقدمة نقدا ضمن مغلفات العرض. - في حال كان العرض يتضمن أكثر من شريك أن يتقدم جميع هؤلاء الشركاء بالتأمينات المؤقتة فيما بينهم - في حال كان العارض ائتلاف شركات تقدم كفالة التأمينات المؤقتة باسم أطراف الائتلاف جميعا ويعتبر هؤلاء مسؤولين أمام الإدارة صاحبة المشروع (مصفاة حمص) بالتكافل والتضامن عن عرضهم